

MPU – Bell Centre of English 理大-貝爾英語中心



IELTS Training Courses 雅思培訓課程

《由經驗豐富之培訓導師及雅思口語考官任教》

Courses to be taught by IELTS speaking examiners and trainers with rich experience 非持續進修發展計劃課程

截止報名日期 Registration deadline: 15/01/2026

IELTS Advanced Speaking & Writing (Class A) 雅思高級班(寫作及口語) A班

上課日期 Date of Class: 28/01 – 11/03 沒有課 No class on 11, 18 & 25/02

逢週三 Every Wednesday 上課時段 Time slot: 14:30–16:30

課程總數 Total sessions: 4 (8 hrs)

學費 Fee: MOP 1,280

此課程將提升你的雅思口語和寫作考試表現,增加獲得理想高分的機會。導師將引導你深入理解雅思評分標準,並學習如何將其應用於提升口語考試三個部分和寫作考試兩部分的表現。瞭解如何有效運用雅思要求的廣泛語法和詞彙,掌握解讀和分析考試題目的方法,並助你在雅思口語和寫作中發揮最佳水平。經驗豐富的導師就你課堂上的表現將爲你提供到位專業反饋,及如何持續改進(包括使用人工智能工具)的建議。

Strengthen your IELTS test performance for Speaking and Writing so that you increase your chances of getting the high IELTS score you really need. The course will guide you to fully understand the IELTS scoring criteria and how to apply these to improve your test performance for the 3 sections of the IELTS Speaking test, and both parts of the IELTS Writing test. Find out how to effectively use the wide range of grammar and vocabulary IELTS expects, how to understand and decode test questions, and how you can be sure to do the best you can in IELTS Speaking and Writing. Get expert feedback on your strengths and progress from an experienced MPU-Bell teacher, and advice on continuing to improve (including AI tools).

完成課程出席率達70%可獲發理大-貝爾英語中心證書

MPU-Bell Certificate will be issued to participants achieving 70% of class attendance

如有查詢請致電 For any enquiry please call (+853) 8599 3163 或瀏覽本中心網頁 or browse www.mpu.edu.mo/mpubell

報名可掃二維碼 For registration please scan the QR code 或親臨理大-貝爾英語中心 or visit MPU-Bell in-person 或電郵至 or email to mpubell@mpu.edu.mo

付款可於網上進行或親臨理大財務處 Payment can be made online or in-person at the MPU Finance Office



欲報從速 額滿即止